

RFP # 1000192998 - Q&A (1 to 3)

English

Question 1:

Can you confirm if there is only one contract for all zones or can the Laboratory bid on specific zones closest to their laboratory? There is costs savings available due to geographical locations of laboratories in specific regions.

Answer 1:

Canada's intention is to award only one contract that will serve our four service areas (zones).

Questions 2:

Section V –Certifications – the links provided in section 2.1, and 2.2 are not working

Answer 2:

Please use the following links.

Section 2.1

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/politique-policy-eng.html>

Section 2.2

<https://www.canada.ca/en/employment-social-development/programs/employment-equity/federal-contractor-program.html>

Question 3:

Will preferred methods/couriers for shipments from each community be provided?

Answer 3:

No, it is the responsibility of the supplier to establish and maintain shipping logistics to/from the laboratory.

Français

Question 1:

Pouvez-vous confirmer s'il n'y a qu'un seul contrat pour toutes les zones ou et si laboratoire peut soumissionner sur des zones spécifiques plus près de leur laboratoire? Des économies de coûts sont disponibles en raison de l'emplacement géographique des laboratoires dans des régions spécifiques.

Réponse 1:

Le Canada a l'intention de n'attribuer qu'un seul contrat qui desservira nos quatre zones de service.

Question 2:

Section V – Attestations – Les liens fournis dans la section 2.1 et 2.2 ne fonctionne pas.

Réponse 2:

S'il vous plait utiliser les liens suivants.

Section 2.1

<https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/politique-policy-fra.html>

Section 2.2

<https://www.canada.ca/fr/emploi-developpement-social/programmes/equite-emploi/programme-contrats-federaux.html>

Question 3:

Est-ce que les méthodes/couriers préférés d'expéditions de chaque communauté seront fournis?

Réponse 3:

Non, il incombe au fournisseur d'établir et de maintenir la logistique des expéditions à partir du laboratoire.